
Valle Idrottslag 

www.valle-il.no | post@valle-il.no 

Postboks 7, 4747 Valle  

Bankkonto: 2890.20.60075 

Styreleiar Anne Liv Lidtveit, telefon 99386630 

 

 

 

Referat frå styremøte i Valle IL 
 

Måndag 17. september 2018 kl. 18.00 på VIL-kontoret  

 

Tilstades:  

Anne Liv Lidtveit 

Gunnar Brottveit 

Kristine Kleiveland 

Vilde Homme 

Bjørgulv Sverdrup Lund 

Olav Åkre Lund (vara) 

Tarald Myrum (vara) 

 

Forfall: 

Hege K Langeid 

Cecilie Haugen 

Anne Madeleine Akselsen 

 

Sakliste:  

 

18/18 Referatsaker/ informasjon 

- Teknisk fotballskule (litt info frå fotballgruppa) 

o Veldig vellykka, ynskjer å fortsette med det til neste år  

- Trenarkabalen fotball (litt info frå fotballgruppa)  

o Lagt, trenere på alle aldre/grupper  

- Utstyr fotball  

o Det meste er bestilt, meir kjem 

- Se & bli sett 

o Retningslinjer kjem neste gong  

- Bjørnevatn løypelag 

o Styret ønskjer preparerte løyper på Bjørnevatn, og er innstilt på eit årleg bidrag 

til drift av anlegget basert på kapitalverdien i tråkkemaskina 

 

19/18 Nytt frå Vilde  

- Ingenting å melde 

 

 

20/18 Sponsorarbeid 

- Bjørgulv informerte om framdrift 

o Positivt, alle som har vore med fortsett 

o Joker og Bykle vindu kjem inn som nye sponsorar  

 

Vedtak: 

Informasjonen tatt til etterretning  

http://www.valle-il.no/
mailto:post@valle-il.no


 

21/18 Stønad til unge utøvarar 

- Vedlagt er søknadsteksten frå tidlegare år, denne fortsett me med i år også 

- Søknadsfrist, 26.10.2018   

 

*Utøvarar kan søkje frå året dei fyller 13, til og med året dei fyller 23 år. 

*Det er utøvaren sjølv som må søkje om stønad. Søknadar på andre sine vegne vert ikkje 

behandla. 

*Stønaden gjeld utøvarar som er medlem av Valle IL og representerer Valle IL på 

region/kretsnivå. 

*Søknaden må innehalde: kostnadsoverslag/utgiftsdokumentasjon for sesongen ein søkjer 

stønad til, plan for kortsiktig og langsiktig satsing, tidlegare oppnådde resultat, framtidige 

målsetjingar og treningsplan for sesongen 

*Søknadsfrist:26.10.2018  

 

 Vedtak: 

Styret sluttar seg til forslaget 

 

 

22/18 Sprekleiken 03.11.2018 

- Framdrift: 

o Kjetil Rekdal kjem 

o Oppmode til bedriftslag  

o Framhalde med å få folk til dugnad 

 

Vedtak: 

Styret tek informasjonen til etterretning og hjelp til med å få folk med på dugnad 

 

 

23/18 Søknad om støtte til skatepark Rysstad 

- Sjå vedlagte søknad 

 

Vedtak:  

Me vil gjerne vere med å stø Skatepark Rysstad med buldrestein/klatretårn 

  

 

24/18 Møykjeromet  

- Medlemmar i møykjeromsgruppa er nå: Cecilie Haugen, Gudrun Sagneskar og 

Caroline Rysstad   

- Framdrift oppussing  

o Ein vedtok sist møte at ein skulle legge fram oversikt over kva vi treng av 

utstyr og oppussing, i tillegg til kostnadar 

 

Vedtak:  

Møykjeromsgruppa må kome med framlegg på kva dei ynskjer av utstyr og 

oppgradering, i tillegg til kostnadsoverslag 

 

 

25/18  Landskamp på Ullevål  

- Eirik Skogen har ytt ønskje om å kunne ta med laget sitt på landskamp på Ullevål. 

 

Vedtak: 



Dette stillar styret seg veldig positivt til. Flott tiltak  

  

26/18  Søknad om midlar til tabata 

 Søkjer om 10 ballar a 3 kg, dette blir i underkant av 10.000 kroner  

 

 Vedtak:  

- Dette stillar styret seg positivt til 

 

27/18 Eventuelt 

- Økonomi  

o Me ligg godt ann økonomisk 

- Ynskje om å flytte nøkkelboksen til møykjeromsdøra  

o Anne Liv tar dette vidare til kommunen med ny leiar i teknisk 

- Møte med Brokke AS mtp. alpin og langrenn i Brokke 

o Me vil gjerne ha eit møte 

- Kommunen ynskjer møte med Valle IL ang. rulleskiløype i Brokke 

o Me blir gjerne med på eit møte 

- Klubbhuset  

o Me treng ein byggeleiar 

o Me er i kontakt med firma som kan bygge/grave, de er positive til å starte til 

våren 

o Straumen er gravd ut, så dette ligg klart 

o Søknad om spillemiddel er godkjent, me ventar på utbetaling 

 

 

Valle, 17.09.2018 

 

Kristine Kleiveland – skrivar 

 


